Notice No.: 1819063



## ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.edu.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

Dear Parents,

15th March 2019

## New Zealand Summer English Study Tour 2019

In order to widen our students' horizons and respond to the requirement of the New Academic Structure and Other Learning Experiences, our school will organize a study tour to New Zealand during this summer vacation. Arrangements are as follows:

Arrangements are as follows:		
Duration:	6 to 19 August, 2019 (14 days)	
Destination:	Auckland, New Zealand	
Target students:	S1 to S5	
Host School:	Baradene College (a Catholic girls' school)	
Highlights:	<ul> <li>✦ Homestay: learn to get along with local families, experience their culture and practise oral English every day</li> <li>✦ Buddy: pair up with students of Baradene College and have a taste of their lessons</li> </ul>	
	<ul> <li>❖ Buddy: pair up with students of Baradene College and have a taste of their lessons</li> <li>❖ Lessons &amp; Excursions: improve English reading, writing, listening and speaking both in and outside classroom by having lessons and sightseeing trips to famous tourist spots in Auckland</li> </ul>	
Group Size:	Minimum 16 students, maximum 20 students	
Fee:	<ul> <li>HK\$24,200</li> <li>It includes economy class return air-ticket (Hong Kong/Auckland), airport tax, fuel surcharge, meals and accommodation, Rotorua trip, all educational visits in the itinerary, tour guide and driver service charge, and group travel insurance.</li> <li>It does not include optional activities and personal spending.</li> </ul>	
Study Tour Provider:	DAS Cultural Services Co. Ltd.	
Application:	Interested students should hand in a <b>cheque</b> with their <b>reply slip</b> . Selection is necessary in case applications exceed the quota. Priority will be given to students with good academic results and conduct. Application forms will be given to the selected students who have handed in the cheque. They will need to submit the completed application form together with a <b>copy of their HKID Card</b> , <b>Passport and First Term Academic Report</b> to Ms. Grace Yau.	
Payment:	By cheque, HK\$24,200, payable to The IMC of St. Clare's Girls' School (please write the student's name, class and class number at the back of the cheque)	
Deadline:	The completed form and other documents MUST be handed in by 22 March, 2019.  Please note that late submission will not be considered.	
51 1 11 1		

Please hand in the reply slip (and a cheque for students joining) on or before 22 March, 2019. Should you have any enquiries, please contact Ms. Grace Yau at 2817-1764. Thank you for your attention!

ave any enquiries, please contact Ms. Grace Yau at 2817-1764. Thank you fo	or your atter	ntion!
	-	Yours sincerely,
		Conthan
0,18	Gin	Mrs. Cherry Chan
Reply Slip	1 10	Principal
To: St. Clare's Girls' School,	(3) B	Notice No.: 1819063
New Zealand Summer English Study Tou	r 2019	
We have read the above letter and the attached Information Sheet and New Zealand Summer English Study Tour.	d are aware	e of the arrangements of the
☐ Our daughter will join the study tour. (Cheque number: ☐ Our daughter will NOT join the study tour.		
Student Name	Paren	t's Signature
Class & Class Number		Date



## ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

 $\label{eq:www.stclare.edu.hk} \mbox{Web Page} \quad : \mbox{ www.stclare.edu.hk}$ 

E-mail : info@stclare.edu.hk

Tel : 2817 1764 Fax : 2855 8420

敬啟者:

## 2019 暑期英語遊學團 - 紐西蘭

為配合新高中課程「其他學習經歷(OLE)」之要求及同學之需要,本校本年度將於暑假舉辦紐 西蘭英語遊學團,詳情如下:

也闌央語遊学圈, 詩情如下·		
日期	6/8/2019 至 19/8/2019 (14 天)	
目的地	紐西蘭奧克蘭	
對象	中一至中五同學	
接待學校	Baradene College (天主教女子中學)	
課程特色	◆ 學習跟寄宿家庭相處,體驗當地文化,每天練習英語會話	
	◆ 參與 Baradene College 夥伴(buddy)的課堂,感受有別於香港的上課模式 │	
	◆ 除英語課外,參觀遊覽奧克蘭著名景點,透過活動學習英語讀、寫、聽、	
	講	
名額	最少 16 人, 最多 20 人	
費用	HK\$24, 200	
	包括來回香港/奧克蘭之經濟客位機票、機場稅、燃油附加費、食宿、Rotorua	
	之旅費用、其他行程內各項參觀遊覽費用、導遊及司機服務費及團體旅遊保	
	險,但不包括自由選擇之活動費用及個人使費。	
主辦機構	DAS Cultural Services Co. Ltd.	
報名	有興趣參加之同學需將支票連同回條一併交回學校,如參加人數超過報名上	
	限,學校將根據報名同學之成績及操行進行甄選。經甄選並已遞交支票的同學	
	將獲派發報名表格。填妥之報名表格需連同香港身分証影印本、護照影印本及	
	本年度期中試成績表影印本一同交予邱嘉敏老師。	
付款方法	支票 HK\$24,200,抬頭「聖嘉勒女書院法團校董會」(背書同學之姓名、班別	
	及學號)	
截止日期	同學必須於 22/3/2019 遞交填妥之報名表及所有文件 (截止日期後遞交之申	
	請將不獲受理)	

家長請簽妥以下回條,並著同學於三月二十二日或以前交回學校。有興趣參加此遊學團之同學 需連同支票一併繳交。家長若有任何疑問,歡迎致電學校向負責老師邱嘉敏老師查詢。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零一九年三月十五日